



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

49/19

29 November 2019

LIGHTING OF FIRES

ANIMALS, ENVIRONMENT & NUISANCE LOCAL LAW 2018

Due to the extreme extended dry period and the increased dry vegetation on the Island at the moment, residents are reminded of Section 4.4 of the above Local Law.

- Section 4.4(1) prohibits the burning of rubbish, refuse or other materials.
- Section 4.4 (3) regulates the burning of materials on rural residential zoned property.

It is an offence not to comply with the above sections of the Animals, Environment & Nuisance Local Law 2018.

On mainland Australia we have seen fires in areas that have been previously wet for centuries and the increased dry vegetation on Christmas Island requires us all to be aware of the danger of fire outbreaks.

Smoke generated in residential areas may also be problematic for the elderly and to sufferers of asthma and other conditions in the area, especially if they are asleep during the period.

The Animals, Environment & Nuisance Local Law 2018 is on the Shire of Christmas Island's website – www.shire.gov.cx

David Price
Chief Executive Officer



**DAERAH PULAU KRISMAS
NOTIS AWAM**

49/19

29 November 2019

MEMBUAT PEMBAKARAN

UNDANG-UNDANG TEMPATAN HAIWAN, ALAM SEKITAR & KACAU-GANGGU 2018

Disebabkan oleh tempoh kering yang berpanjangan dan melampau serta peningkatan tumbuh-tumbuhan kering di Pulau pada ketika ini, penduduk diingatkan dengan Seksyen 4.4 Undang-Undang Tempatan yang tertera di atas.

- Seksyen 4.4(1) melarang pembakaran sampah, sisa atau bahan lain.
- Seksyen 4.4(3) mengawal pembakaran bahan-bahan di tanah berzon kediaman luar bandar.

Adalah menjadi suatu kesalahan untuk tidak mematuhi seksyen-seksyen yang tertera di atas yang berhubung dengan Undang-Undang Tempatan Haiwan, Alam Sekitar & Kacau-Ganggu 2018.

Di tanah besar Australia, kita telah menyaksikan api kebakaran di kawasan-kawasan yang sebelumnya basah berkurun-kurun lamanya dan peningkatan tumbuh-tumbuhan kering di Pulau Krismas memerlukan kita semua untuk menyedari akan bahaya tercetusnya api kebakaran.

Asap yang terhasil di kawasan-kawasan kediaman mungkin juga menjadi permasalahan buat golongan tua dan penghidap asma serta penyakit-penyakit lainnya dalam kawasan itu, terutamanya jika mereka sedang tidur ketika waktu itu.

Undang-Undang Tempatan Haiwan, Alam Sekitar & Kacau-Ganggu 2018 ini kini tersedia pada tapak web Wilayah Pulau Krismas – www.shire.gov.cx

David Price

Ketua Pegawai Eksekutif



圣诞岛郡
通告

49/19

2019年11月29日

防火

《动物、环境与妨害行为地方法》（2018）

由于极端干旱期的延长和目前岛上干燥植被的增加，提醒居民注意上述地方法第4.4节。

- 第4.4（1）节 禁止焚烧垃圾、废物或其他材料。
- 第4.4（3）节 规定了在农村居民区使用的燃烧材料。

不遵守《动物、环境与妨害行为地方法》（2018）的上述规定是违法的。

在澳大利亚大陆，我们已经看到以前几个世纪都很潮湿的地区的火灾，而圣诞岛上干燥植物的增加让我们意识到火灾爆发的危险。

在居民区产生的烟雾对于居住在该地区的老年人和哮喘病及其他疾病的患者来说也可能成为问题，特别是在他们处于睡眠状态时。

《动物、环境与妨害行为地方法》（2018）已上载在本郡官网 – www.shire.gov.cx

David Price
首席执行官